
PROTOKOLL nr 10

vid sammanträde i Djurgårdens IF:s 
Överstyrelse på Stadion den 31/8/70.

Närvarande: Carl-Hjalmar Bodman, 
Bengt Jäderholm, 
Bo Hedvall, 
Hilding Lövdahl, 
Ernst Nilsson, 
Rolf Theblin, 
Roland Erixon, 
Karl Liliequist.

Förhindrad: Gunnar Dahlfors.

Inför fotbollsårsmöte; § 140.

I närvaro av valberedningen inom fotbollssektionen - Sigge Bergh, 
Karl-Erik Nordlund, Gösta Sandberg - diskuterades åtgärder för 
åstadkommande av en effektivare och mera inbördes trivselskapande 
sektionsstyrelse. Det framhölls att den nuvarande ordförandens 
fortsatta placering kunde innebära, att stora flertalet övriga 
styrelseledamöter ställde sina platser till förfogande. Olika 
namn ventilerades för att senare av valberedningen bearbetas. I 
händelse en acceptabel kandidat kunde sållas fram, skulle i god 
tid Wetterbrandt orienteras om läget av Bodman och Bergh.

§ 141. 
Motåtgärd efter förtal:

För de även i svensk kvällspress sällsynt infama angrepp som i 
Kvällsposten/Malmö gjorts mot dels föreningens fotboll, dels Willy 
Gummesson - förbrytarfotboll etc. - efter matchen mot MFF d. 18/8 
i Malmö (0-0) diskuterades att anmäla tidningen för pressens opinions
nämnd med möjlighet öppen för Gummesson att senare väcka åtal. 
Ett ev. skadeståndskrav skulle förslagsvis gå genom föreningen. 
Advokat Silbersky hade anmält sig villig att kostnadsfritt sköta 
ärendet. Efter ingånde diskussion beslöts att genom Hedvall ta 
kontakt med förre rådmannen J. Gehlin för att efterhöra dennes 
uppfattning om föreningens möjlighet vinna gehör för en aktion 
mot kvällsbladet i fråga. I avvaktan härpå bordlades frågan.

§ 142 Penningtransaktion: *

På grund av fotbollssektionens ekonomiska läge föreslog S. Bergh 
att från huvudkassan skulle 7.000 kr. överföras till fotbollskassan 
för att därifrån utbetalas till Bergh som dellikvid för av honom 
gjorda utlägg i samband med en spelaretransaktion (Brzokoupil) för 
ett antal år sedan. Av Bergh därutöver utlagda medel beräknade till 
23.000 kr. förklarade han sig villig avstå från krav tills det ljus
nat på den ekomomiska fotbollssidan. Beslut senare.

§ 143.Nytt ishockeystyre:

Redogjorde Bodman, Nilsson och Liliequist för vad som hänt på is
hockeyfronten: vid årsmöte - det första officiella på 10 år - hade 
ny styrelse valts på 11 personer, bestående av Nils Munck af Rosen
skjöld (ordf.) Stig Hernskog, Pelle Bergström, Lars Lindgren, Lars 
Nordvall, Roland Stoltz, Per Edberg, Arne Palm, Yngve Karlsson, Ulf 
Eriksson, Rune Andersson.  (forts.)
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En del nyförvärv hade gjorts. Förre tränaren Owe Malmberg hade 
släppts till AIK. Isträningen började årsmötesdagen. Nyanställde 
tränaren Wladimir Zabrodsky anlände påföljande dag. Bostad i Solna. 
Ekonomin ansträngd. Från huvudkassan utbetalat 25.000 kr. av medel 
från staden.

§ 144.Åkeshov efter Döbelnsgatan:

Rapporterades att efter möte med brottningsstyrelse (närvarande 
från ÖS: Lövdahl, Theblin, Liliequist) överenskommelse gjorts att 
brottningslokalen Döbelnsgatan 97 skall ersättas med Åkeshovs
hallen med ett 9 månaders kontrakt. Boxarna avstår från sina 
tider i Åkeshov. Lokalen på Döbelnsgatan beräknas ge föreningen 
något i avgångsvederlag. ”Något” kan enligt Theblin innebära c:a 
10.000 kr. Vid årsmöte i sektionen hade brottningens styrelse om
valts. Lennart Öberg, som annonserat sin avgång, hade förklarat 
sig beredd kvarstå under jubileumsåret, sektionens 60:e.

§ 145.Ekonomi:

På fråga av Bodman upplyste skattmästaren att huvudkassan inne
höll omkring 50.000 kr.

Möjligheten att i fortsättningen göra en budget för ÖS för
klarade skattmästaren ogenomförbar på grund av ovissheten om 
vad fotboll och ishockey kan åstadkomma och om ”Djurgårdaren” 
(annonsinkomster) kan komma ut.

Beslöts betala resterande skuld till Aurora i Ystad för fram
ställning av senaste årgången av ”Djurgårdaren”.

Antecknades att i anslag till handbollssektionen utbetalats 
2.500 kr. den 8/7/70.

Theblin infrågasatte en annan ordning i fråga om betalning av 
hyror till staden via sektionerna, vilka senare i allt flera 
fall underlåter att använda av ÖS för hyror anslagna belopp utan 
låter beloppen gå in i den allmänna rörelsen. Nödvändigheten av 
att hyrorna betalas med prioritet betonades av Theblin, som 
rekommenderade att betalning sker genom huvudkassan. Skattmäs
taren föreslog i stället att vederbörande sektion skulle prestera 
ett inbetalningskort till staden på hyressumman, varefter be
loppet överföres på sektionsgirot. Beslöts pröva detta för
faringssätt.

§ 146.Uppvaktning:

Beslöts uppvakta borgarrådet Thorsten Sundström på dennes 60-års
dag den 16/9 1970 med hästskotrofén inlagd på ädelträbotten.

Kring årsmötet: § 147.

Meddelade Roland Erixon att årsmöteslokalfrågan tyvärr bara kunde 
lösas med ett dacapo på Apollonia, där man utfäst sig efterskänka 
lokalhyran mot att man fick servera måltiden efter mötet. Möjlig
heten till en trivsammare ram undersöks av Erixon.

Förtroenderådets höstmöte skall i meddelande till sektionerna på
minnas om. Datum 28/9 kl. 19.30. Lokal: Stadion, Samma dag kl. 18.15 
sammanträde i ÖS.
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Ny PR-folder:

Uppdrogs åt Erixon och Liliequist ta in offert på framställning 
av en ny PR-folder för medlemsvärvning att utdelas vid matcher att 
förslagsvis tryckas i 100.000 ex.

§ 149.Nästa sammanträde:

Beslöts att i samband med nästa ÖS-sammanträde den 14/9 1970 
på Bengt Jäderholms förslag inkalla slalomstyrelsen kl. 18.30 
för diskussion i aktuella ärenden.


